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  - Mi smo se kao roditelji spremili temeljno i lepo za detetov polazak u školu i nadamo se da će
sve biti kako treba.   I meni kao roditelju je ovo novina, jer je ovo prvi put da imam ovo iskustvo i
šaljem dete u školu. Dete mi je takođe uzbuđeno povodom svega. Pripremili smo od školske
opreme sve neophodno za šta smo znali da treba.
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